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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Szalay-Bobrovniczky Kristóf, honvédelmi miniszter 

Az interpelláció címe: "Miért nem hajlandók az izraeli határon szolgáló honvédjeink 
hazahozatalára?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
Az izraeli határon szolgáló honvédjeink hazahozatalát kezdeményezte a Mi Hazánk, ahogy Irakban
és Csádban sem volna keresnivalójuk a magyar katonáknak, inkább az automata fegyverekkel is
ostromlott  déli  határkerítésünknél kellene szolgáljanak honvédjeink.  De a parlamentben egyedül
maradtunk javaslatunkkal.
 
Pedig Magyarország terrorfenyegetettségét is növeli, hogy a magyar honvédek idegen háborúkban
vesznek  részt.  Már  rakétatalálat  is  érte  az  ENSZ  békefenntartó  erőinek  főhadiszállását  Dél-
Libanonban, de ez nem a mi háborúnk! Eközben Pintér Sándor és Rétvári Bence azt magyarázza a
határt védő rendőreinknek, hogyan vonuljanak vissza fülüket-farkukat behúzva, ha fegyverropogást
észlelnek.
 
Hajlandó-e az Irak megszállásában részvevő honvédjeink hazahozatalára a kormány? – tettem fel a
kérdést legutóbb néhány hete, de egy gumiparagrafusra hivatkozva ezt is titkosították, ahogy a mai
napig sem számoltak el a csúfos bukással végződött afganisztáni megszállásban való részvételünk
költségeivel sem, nem tudhatjuk, mennyibe került a magyar adófizetőknek ez (becslések szerint 75
milliárd forint). Sőt abszurd módon most 200 honvédet küldene a kormány Csádba is, költségüket
titkosítva, miközben a déli határunkon volna szükség rájuk, ahol migránsok lőnek a rendőrökre. Az
Ukrajnában zajló háború miatt  is fontos volna,  hogy honvédek ne a világ másik részén, hanem
gyorsan  mozgósíthatóan  hazánk  biztonságát  segítsék.  Aki  pedig  nagyobb  kalandra-gyakorlatra
vágyik, annak ott van pl. a Francia Idegenlégió.
 



A Mi Hazánk az egyetlen párt, mely az 1848-as márciusi ifjak követelését ma is vallja: „magyar
katonáinkat ne vigyék külföldre!” Sajnos hiába szorgalmaztuk eddig az iraki megszállásban való
részvételünk befejezését, miután az ottani parlament néhány éve döntést hozott a külföldi csapatok
hazaküldéséről, de a magyar kormány sajnos azt közölte: ott maradnak a magyar "honvédek".
 
A NATO-tagságunkból fakadó szerződéses kötelezettségünk is csak arra volna, hogy egy tagállam
megtámadása esetén segítsünk annak védelmében, de eddigi kormányaink túlbuzgósága miatt több
külföldi  megszállásban vettünk részt, hadiipari  fejlesztéseink  is  ezt  a  szempontot  tartották  szem
előtt  a  haza  védelme  helyett,  pl.  a  nehéz  légiszállító  kapacitás  biztosításával.  A  külföldi
szolgálatokat  előtérbe  helyező,  moduláris  rendszerű  haderőfejlesztés  helyett  a  haza  védelmét
önállóan  ellátni  képes  Honvédség  összfegyvernemi  tervezését  szorgalmazza  a  Mi  Hazánk
Mozgalom  honvédelmi  szakpolitikája.  Az  idegen  érdekek  helyett  a  magyar  szempontokat
helyeznénk előtérbe a hadseregfejlesztés során,  az afganisztáni,  iraki és hasonló megszállásokra
költött  százmilliárdokból  inkább  vonzóbb  itthoni  javadalmazást  és  modernebb  felszerelést,
komolyabb hazai hadgyakorlatokat biztosítva honvédjeinknek.
 
Miért nem hajlandók az izraeli határon szolgáló honvédjeink hazahozatalára?
 
Tisztelettel:
Novák Előd
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